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NONA heeft haar doel bereikt 

Toen Dr. Catană 23 jaar geleden onze hulp vroeg om zijn pedagogisch project voor zieke kinderen mogelijk te 

maken, konden we niet vermoeden dat we al die jaren op zoveel mensen een beroep zouden kunnen doen om 

ons initiatief te steunen. 

Er is heel veel gebeurd. Opvoeders en leerkrachten werden 

aangeworven, didactisch materiaal werd aangekocht, een 

schoolgebouw werd opgericht. De ziekenhuisschool Sfânta 

Faustina was een feit. Na de aanstelling van zuster Myriam 

als directeur van de ziekenhuisschool kwam het ziekenhuis-

onderwijs voor de kinderen van het Marie Curieziekenhuis en 

het kinderrevalidatiecentrum Nicolae Robănescu tot volle 

ontplooiing. 

Nona betaalde al die jaren lonen en infrastructuurkosten. 

Uitwisselingen en vormingen werden georganiseerd. Er ont-

stonden tal van samenwerkingsverbanden met ziekenhuis-

scholen, hogescholen, universiteiten en met de Europese 

koepelvereniging voor ziekenhuisonderwijs HOPE. We staken 

veel energie in sensibilisatie bij lokale en nationale Roe-

meense overheden met als doel de officiële erkenning en 

betoelaging van het ziekenhuisonderwijs te realiseren.  

Steeds konden we rekenen op de daadwerkelijke hulp en 

waardering van de Belgische ambassadeurs in Roemenië. 

Naast Sfânta Faustina konden we de ‘vakantiespelen in Cos-

tești ’ van Marlène Bourgeais ondersteunen. Gedurende vele 

jaren was Marlène de bezieler van het project ‘Trovant’ dat 

zinvolle vrijetijdsbesteding en vorming organiseerde voor jon-

geren. Later is deze jeugdwerking door de lokale mensen 

overgenomen. Ook organiseerde zij heel wat emancipatorische activiteiten voor de vrouwen in het Roemeense 

dorp Costești. 

Om dit alles te realiseren hadden we financiële middelen nodig. We organiseerden maaltijden, benefietconcerten, 

wijnverkoop en vroegen steun aan bij humanitaire fondsen. Serviceclubs, scholen, verenigingen, sportclubs, e.a. 

steunden ons met gerichte acties. We kregen veel persoonlijke giften en konden steeds een beroep doen op vrij-

willigers. Een heel grote bijdrage werd gegeven door de provincie Oost-Vlaanderen en ook de gemeente De Pinte 

gaf subsidies in het kader van de GRIS-werking (Gemeentelijke Raad voor Internationale Solidariteit). De paro-

chie De Pinte toonde steeds actieve belangstelling en stelde de kerk ter beschikking voor de vele concerten. 

Jarenlange inzet en sensibilisatie hebben er toe geleid dat ons geesteskind volwassen is geworden en zonder on-

ze hulp verder kan. Sfânta Faustina kan op eigen benen staan door de erkenning en de subsidiëring van de Roe-

meense overheid en de uitbouw van lokale sponsoring. 

Het kinderziekenhuis Marie Curie heeft Zuster Myriam aangeworven in het middenkader waarbij de coördinatie 

van Sfânta Faustina onverminderd verder gezet wordt. Er is een Roemeense wetgeving die het ziekenhuisonder-

wijs toekomst geeft en de school heeft ondertussen internationale banden gesmeed.  

Tijdens ons laatste werkbezoek in juni 2022.  

Op de foto in de tuin van de school: Dirk, Tuţa , Eddy,  

Claudia, Marc, Johan en Myriam. 



 

 

Vzw NONA 

Marc Claeys, Eddy Coddens, Dirk Demeulemeester, Johan Demets, Pol Dermaux, 

Machteld De Turck, Filip Maes, Jan Milh, Carl Spriet, Sebastian en Magda Traian, 

Ingrid Van den Branden, Jan Verbeeck, Marijke Verfaillie, Mieke Verlinde, Det Ver-

massen. 

Contact: Jan Milh 

 Serafien de Rijckelaan 21,  

 9840 De Pinte  tel. 09 282 85 78 

 e-mail: nonamechild@telenet.be 

 www.nonamechild.org  

 rek.nr. BE 36 7512 0031 8881  

met steun van: 

BELANGRIJK BERICHT! 

Het eetfestijn gaat niet door, zoals vermeld in voorgaand artikel, maar we houden  

een slotevent in het voorjaar van 2024! 

In het kinderrevalidatiecentrum zijn ergotherapeuten aangeworven die de kinderen ontwikkelingsgericht begelei-

den en bijwerken voor taal en rekenen. 

Ik kijk met dankbaarheid terug op wat wij mochten realiseren met de solidaire inzet van alle leden van het be-

stuur en de algemene vergadering van de vzw No Name Child. 

Elk lid van de bestuursploeg heeft zich gedurende al die jaren enorm geëngageerd in vriendschap en verbonden-

heid met elkaar en met Roemenië. Ik kan hen er niet genoeg voor bedanken. In dankbare herinnering denk ik 

ook aan Fons Jordens en Gilbert Strumane van wie we enkele jaren terug afscheid moesten nemen. 

Dit alles was slechts mogelijk door de vele mensen die ons gedurende meer dan twintig jaar hebben gesteund 

met hun waardering, sympathie en deelname aan onze benefietactiviteiten. 

Internationale solidariteit is geen leeg begrip in Vlaanderen. Mensen blijven ‘geven’ vanuit het besef dat we het 

hier goed hebben. 

Dank daarvoor aan jullie allen. In het Roemeens: mulţumesc! 

En nu? 

NONA werd opgericht in de verre hoop overbodig te kunnen zijn wanneer de werking die we ondersteunden ooit 

lokaal zou kunnen verankerd worden. Dit is nu aan het gebeuren en het verraste ons, want we dachten dat het 

nog even zou duren. 

Vanuit respect voor en geloof in de lokale autonomie van het Roemeense volk laten we los, maar blijven we ver-

bonden. We houden contact en de vriendschapsbanden zijn er voor altijd! 

Het bestuur van NONA heeft daarom beslist geen verdere inspanningen te leveren om financiële middelen te 

verzamelen. We zijn er immers gerust in dat ons mooi project verder gaat en in de toekomst nog verder zal evo-

lueren en uitgroeien. De geplande NONA-maaltijd in november zal daarom niet doorgaan. 

Wel willen we in het voorjaar 2024 een ‘slothappening NONA’ organiseren met Roemeense muziek en ontmoe-

ting. Meer concrete informatie hierover volgt later. 

Er is nog een mooie financiële reserve. We zullen die zorgvuldig besteden aan nog bestaande noden. 

We wensen Sfânta Faustina een mooi nieuw begin en veel succes bij de verdere ontplooiing van het ziekenhuis-

onderwijs in Roemenië! 

Marc Claeys 
voorzitter 

Nona heeft William Byrd herdacht 

“Celebrating William Byrd” was de titel van het 

concert dat het Forlana Consort o.l.v. Wouter 

Bossaer in het voorjaar bracht ten voordele 

van de vzw NONA, dit naar aanleiding van de 

400ste verjaardag van het overlijden van de 

Engelse componist. De aanwezigen konden 

genieten van de prachtige vocale werken die 

Byrd ons nagelaten heeft. Na het concert werd 

nog wat nagepraat met een hapje en een 

drankje. 


